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Coen Knipping

Van: Griffie
Onderwerp: FW: toezegging op raadsvraag D'66 over kosten inhuur sportaccommodaties n.a.v. 

de jaarstukken 2024

Hallo collega’s, 
 
De heer Marshall (D’66) heeft tijdens de beeldvormende raad over de jaarstukken 2024 de vraag gesteld: 
 
Vraag: Kun u mij een duiding geven van de hogere kosten inhuur bij sportaccommodaties? 
 
Antwoord:  
Er zijn meerdere redenen waarom de kosten voor inhuur hoger waren dan begroot: 

- (Langdurige) ziekte van enkele collega’s, waardoor ziekte-inhuur moest plaatsvinden. Dit 
speelde met name bij sporthalbeheer, horeca/ receptie en zwembadpersoneel. 

- Inhuur beveiliging (35keuro) buitenbad. 
- Het succes van het Biljoenbad maakte ook dat meer tijdelijk personeel nodig was in de 

horeca/ receptie. In 2024 bezochten 109.000 mensen het bad, tegen 83.400 het jaar ervoor.  
Goed om daarbij te vermelden is dat de extra personeelskosten nagenoeg geheel gedekt konden 
worden uit lagere uitgaven aan de vaste personeelskosten, extra inkomsten op kaartverkoop 
zwembaden, zwem- en andere beweeglessen in het water, de horeca in het Biljoenbad en 
huurinkomsten van de sportfaciliteiten. 
 
Ik ga er vanuit dat hiermee voldaan is aan de toezegging om de vraag schriftelijk te beantwoorden. 
 
 
 


